
Z á p i s 

z 21. zasedání Zastupitelstva obce Radětice dne 19. 9. 2018 od 18 hodin. 

 

Přítomni: Josef Bálek, Jitka Bálková, Jitka Buraltová, Václav Sklenář, Milan Spilka, Josef Širl, 

Marek Žifčik  

 

1) Zahájení, ověření zápisu z minulého jednání, určení ověřovatelů zápisu.  

Jednání zahájila a řídila starostka Jitka Buraltová. Konstatovala, že zápis z minulého jednání byl 

ověřen, ověřovateli zápisu z dnešního jednání jmenovala p. Václava Sklenáře a p. Marka Žifčika. 

 

2) Schválení programu jednání 

1.  Zahájení, ověření zápisu z minulého jednání, určení ověřovatelů 

2.  Schválení programu jednání 

3.  Zpráva o činnosti obce 

4. Podání žádosti o dotaci z Ministerstva zemědělství v rámci programu 129 300 „Podpora 

výstavby a technického zhodnocení infrastruktury vodovodů a kanalizací II“ na projekt „Splašková 

kanalizace a ČOV Radětice“ 

5. Krátce z kroniky 

6.  Různé, diskuze, interpelace  

7.  Závěr 

 

Usnesení č. 152/2018/ZO 

Zastupitelstvo obce Radětice 

s c h v a l u j e 

navržený program svého dnešního zasedání. 

Hlasování:  pro: 7 

Návrh byl schválen. 

 

 

3)  Zpráva o činnosti za uplynulé období 

Zprávu o činnosti za uplynulé období přednesla pí Jitka Buraltová, starostka. 

 

 

4) Podání žádosti o dotaci z Ministerstva zemědělství v rámci programu 129 300 „Podpora 

výstavby a technického zhodnocení infrastruktury vodovodů a kanalizací II“ na projekt 

„Splašková kanalizace a ČOV Radětice“ 

 

Usnesení č. 153/2018/ZO 

Zastupitelstvo obce Radětice 

s c h v a l u j e 

podání žádosti obce Radětice o dotaci z Ministerstva zemědělství v rámci programu 129 300 

„Podpora výstavby a technického zhodnocení infrastruktury vodovodů a kanalizací II“ na projekt 

„Splašková kanalizace a ČOV Radětice“. Příprava a zpracování žádosti o dotaci dle podmínek 

aktuální verze Pravidel programu 129 300 a specifikace pravidel podprogramu 129 303 – pro ČOV a 

kanalizace a dalších relevantních dokumentů k výzvě, vč. všech povinných příloh budou zadány 

firmě. 

Zpracování a podání žádosti bude zadáno firmě, která předloží nejvhodnější nabídku. 

 

Hlasování:  pro: 7 

Návrh byl schválen 

 

 

5) Krátce z kroniky 

Kronikář p. Oldřich Jarolímek přečetl informace z radětické kroniky – rok 1979. 

 

 



6) Různé, diskuze, interpelace 

 

 

7) Závěr 

V závěru jednání pí Buraltová poděkovala jménem zastupitelů občanům za podporu a spolupráci 

v uplynulém volebním období. 

Jednání bylo ukončeno v 18.35 h. 

 

 

 

O v ě ř o v a t e l é 

 

 

 

Václav   S k l e n á ř                                                        Marek   Ž i f č i k 

 

 

 

Jitka B u r a l t o v á  

starostka 

 

Zapsala: J. Buraltová  


